
 

 
Goedgekeurd in de vergadering van 14 november 2024 
VERSLAG VAN DE VERGADERING VAN DE ADVIESRAAD SOCIAAL DOMEIN HILVERSUM  
DATUM:  10 OKTOBER 2024 
LOCATIE:  RAADHUIS Hilversum, Raadzaal  
 
Aanwezig: 
Mw. A. (Annemieke) Bakker doelgroep Participatiewet  
Mw. A. (Aynur) Polat  doelgroep Participatiewet 
Dhr. T. (Tom) de Meij  doelgroep Wmo 2015/ GGZ (vanaf agendapunt 2)        
Mw. L. (Linda) Heerschop doelgroep Wmo 2015/GGZ 
Mw. T. (Toos) GeurtsvKessel  doelgroep Wmo2015/Ouderen  
Dhr. I. (Izaäk) Moggré  doelgroep Wmo2015/Ouderen (digitaal) 
Mw. I. (Ineke) Riezebos  doelgroep Jeugdwet  
Dhr. D. (Daniël) van Zaalen doelgroep Wmo2015/Beperkingen  
Mw. H. (Heiltje) Stuurwold doelgroep Wmo2015/Beperkingen, vicevoorzitter 
 
Mw. A. (Anja) Wijnands  voorzitter ArSD  
Mw. F. (Fenny) de Graaf secretariaat  
 
Gasten:   
Mw. J. (Jacqueline) Kalk wethouder gemeente Hilversum 
Mw. R. (Renee) Bollebakker gemeente Hilversum, Beleidsregisseur Werk en Inkomen en 
    contactpersoon gemeente – ArSD voor inhoudelijke zaken 
Mw. A. (Angelique) Jonkeren gemeente Hilversum, ambtenaar / stagiaire Team Beleid 
Mw. M. (Maureen) vd Kooij gemeente Hilversum, teammanager team Inkomen Sociaal Domein 
Dhr. H. (Hans) de Vries  toehoorder 
 
Afwezig:  
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 10.30 uur  DEEL I Algemeen deel A   

 

1.1 

 

 Opening en vaststellen agenda 

 

1.2 

 

 Mededelingen 

Dhr. Moggré sluit digitaal aan bij de vergadering.  

Mw. Heerschop informeert de ArSD dat zij een nieuwe baan heeft en wel bij de 
gemeente. Zij is daar heel blij mee, maar kan daardoor niet lid blijven van de ArSD. 
De leden feliciteren mw. Heerschop met dit goede nieuws en vinden het heel 
jammer dat zij vertrekt uit de ArSD.  
 

1.3  10.35 – 10.50 Sparren 

Er zijn geen onderwerpen ingebracht.  

 
De voorzitter en vicevoorzitter informeren de ArSD over het verkennend gesprek 
wat zij hadden met de voorzitter en een lid van de ArSD Wijdemeren naar 
aanleiding van het invoegen van de gemeente Wijdemeren in de gemeente 
Hilversum. De reactie was positief op een samengaan van beide adviesraden op 
korte termijn, vooruitlopend op het samengaan van beide gemeentes.  
Hiervoor is toestemming nodig van de wethouder, reglementen moeten met elkaar 
vergeleken worden. De voorzitter zal hierover contact opnemen met wethouder Van 
Voorden. Leden van de ArSD Wijdemeren kunnen naar behoefte bij bespreking van 
bepaalde onderwerpen alvast aanschuiven. Acties 
 

1.4.0 

 

 Ingekomen stukken  

Op de agenda staat het complete overzicht van de ingekomen stukken.  
Het volgende wordt besproken: 
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-De Debat- en inspiratie-sessie op 26/09 ‘De toekomst van de Tuinstad Hilversum’ 
is niet bezocht. 
-mw. Stuurwold heeft nagevraagd bij dhr. Schouenberg hoe het staat met 
aanpassing/ herschrijving van de Verordeningen Wmo en Participatiewet; 
-Uitnodiging Gala voor alle vrijwilligers in Hilversum op 29/11. Eenieder kan zichzelf 
aanmelden.  
-Symposium Gezondheid Verbindt op 24 oktober: een aantal leden gaat hier 
naartoe: dhr. De Meij, mw. GeurtsvanKessel,dhr. Van Zaalen, mogelijk mw. Heerschop. 
- Informatiebijeenkomst Een Inclusief Sportcomplex op Sportpark op 28 oktober: HS 
heeft contact met de projectleider en krijgt alle stukken toegestuurd. Eenieder kan 
zichzelf aanmelden. 
 

1.4.1  Collegebrieven 

Raadsinformatiebrief 02/10 inzake Subsidieregeling Ontwikkelen nieuw Sport- en 
Beweegaanbod Hilversum: ter informatie ontvangen, verder geen opmerkingen.  
 

1.4.2 

 

 Verzonden post 

Op de agenda staat het complete overzicht van de verzonden stukken. 
Het volgende wordt besproken: 
Overleg 8/10 Input meeleesgroepje ArSD op concept nieuwe folder Dagactiviteiten 
in Hilversum rond al het aanbod vanaf 1 januari 2025. Onze opmerkingen worden 
meegenomen in de nieuwe folder; fijn hoe het wordt opgepakt. 
De opvolger van mw. De Waal (dhr. Van Amstel) gaat zich daarnaast ook inzetten 
voor het maken van een Sociale Kaart Hilversum, naar voorbeeld in Utrecht en 
Amsterdam.  
 

1.5 

 

 Bespreken (verzonden) adviezen 

-Vertrouwelijk. Verordening leerlingenvervoer en aanpassing beleidsregels: er is 
2/10 overleg in het kader van beginspraak geweest, mw. Stuurwold geeft een 
terugkoppeling. Zij zal navragen hoe het precies zit met co-ouderschap en twee 
adressen. gedaan 
-Reactie college 17/06 op ons advies beleidsregels schuldhulpverlening is 
ontvangen. Advies staat nu op de website; is niet meer vertrouwelijk.  
-Reactie college 11/09 op advies concept Startnotitie Gezondheid is ontvangen.  
Advies staat nu op de website; is niet meer vertrouwelijk.   
-Reactie College 08/05 2024 op advies sport- en beweegnota. Advies staat op de 
website.  
 

1.6 

 

 Huishoudelijke zaken Adviesraad 

Vacatures: de voorzitter geeft een terugkoppeling over de contacten die er zijn.  
De voorzitter en vicevoorzitter pakken de eerste acties op en gaan in gesprek met 
geïnteresseerde mensen. Wordt vervolgd.  
De voorzitter zal contact opnemen met de contactpersoon van de kerken mw. D. 
Zantingh om af te stemmen en bij te praten. Actie  
 

1.7 

 

•  Bijgewoonde / bij te wonen bijeenkomsten 

-Spiegelbijeenkomsten 19+23 september: heroverweging HH en maatschappelijke 
ondersteuning. De ArSD is niet naar de bijeenkomsten geweest. De Notitie 
Voorbereiding, opbrengsten tot nu toe is ontvangen. Deze is kort in het RVO 
besproken. Dit leverde weinig nieuwe inzichten op. 
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 11.30 uur DEEL II Informatie-uitwisseling en bespreking met de gemeente  
 

2.1 

 

 Mededelingen/informatie van de gemeente (mondeling) 

Mw. Bollebakker is de vergadering binnengekomen, samen met mw. Jonkeren, 
stagiaire op de Beleidsafdeling. De voorzitter heet hen welkom. 

Een korte voorstelronde volgt.  

 

Mw. Bollebakker informeert de ArSD over het volgende: 
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-In september is het Buig-budget definitief vastgesteld. Het tekort wat was voorzien, 
is lager uitgevallen; positief. Zij vult daarbij aan dat het voor Hilversum nog steeds 
negatief uitvalt, maar de gemeente heeft daar zelf geen invloed op.  
-naar aanleiding van een vraag, antwoordt mw. Bollebakker dat de SPUK-regeling 
inderdaad zou worden opgeheven. Het nieuwe kabinet had die plannen, maar daar 
zijn zij op terug gekomen. Nog afwachten wat er gaat gebeuren.  
 
-Wetsvoorstel Participatiewet in balans staat nog steeds op de Tweede Kamer-
agenda. Het is niet bekend wat er aan de hand is en waarom het zo lang duurt. We 
gaan ervan uit dat het voorlopig opgeschoven wordt tot juli 2025.  
 
Lange termijnagenda 10/10 is ter informatie ontvangen en wordt niet besproken. 
 

2.0.1  Wethouder Kalk - kennismaking  
Wethouder Kalk komt de vergadering binnen en wordt welkom geheten. Doel 
vandaag is met elkaar kennismaken. Een korte voorstelronde volgt. 
 
Met elkaar wordt van gedachten gewisseld: 
- over de overkoepelende Participatieverordening. Dit is een wettelijke verplichting 
in het kader van de Omgevingswet. Hoe daar uitvoering aan te geven, is aan de 
gemeenten zelf. 
- over de invloed die de gemeente al dan niet kan uitoefenen op de (burger-) 
participatie bij ontwikkelaars. 
- over het inzetten van burgerkracht; positief. 
- over het soms verdwijnen van een woning uit de voorraad sociale woningbouw, na 
een verhuizing van huurders.  
 
De wethouder nodigt de ArSD uit om contact met haar op te nemen wanneer zaken 
niet goed lopen of bij vragen. En geeft mee, inwoners te wijzen op de huur-
commissie bij vragen of wanneer zaken niet goed lopen. Wethouder Kalk geeft aan 
dat ze graag vaker bij het overleg aanwezig wil zijn, om op deze manier ervaringen 
uit te wisselen. 
 
Onder dankzegging voor hun komst verlaten wethouder Kalk, mw. Bollebakker en 
mw. Jonkeren de vergadering.  
 

2.2 

 

 Openstaande acties van de gemeente (actielijst) 

Actielijst 5 september 2024 versie 1 is niet doorgenomen. Wordt doorgeschoven 
naar de volgende vergadering.  
 

2.3 

 

 Sociaal Plein 

Mw. Van der Kooij, Teammanager team Inkomen Sociaal Domein, komt de 
vergadering binnen en wordt welkom geheten. 
Zij informeert de ArSD over de onderwerpen waar het team naast de reguliere 
taken, mee bezig is: 
Er wordt geschreven aan een Beleidsnota met betrekking tot de alleenverdieners-
problematiek. Dat gaat om circa 25 inwoners met een UWV-uitkering die daarnaast 
ook werken. Door het mislopen van toeslagen zijn zij onder het bestaansminimum 
gekomen. De gemeente gaat met deze inwoners in gesprek.  
Op internet staat hiervoor een Handreiking alleenverdieners (van Stimulanz)  
De Beleidsnota komt naar de ArSD. Actie 
 
De ArSD noemt dat in de praktijk wordt gezien dat veel mensen niet bekend zijn 
met toeslagen voor de huur, zorg enz. Maar ook moet het bij de organisaties goed 
bekend zijn.  
Er komt een nieuwe Minimafolder. Mw. Van der Kooij zal bovengenoemde 
onbekendheid meenemen. De concept folder komt naar de ArSD. Actie 
 
Ambtshalve regeling voor inwoners die bij de gemeente bekend zijn en een 
uitkering ontvangen. Deze inwoners hoeven geen aanvragen meer in te dienen, zij 
krijgen ieder jaar automatisch uitbetaald waar zij recht op hebben. Er wordt nu volop 
gewerkt aan de uitvoering door ICT, AVG enz. Vooralsnog met een kleine groep te 
beginnen, uitbreiding van de groep kan als het allemaal goed verloopt. 
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Innen van een eigen bijdrage bij mensen uit Oekraïne; is verplicht vanaf 1 januari 
2025. Daar wordt nu aan gewerkt, hoe ervoor te zorgen dat dit in goede banen 
wordt geleid.  
 
De ArSD vraagt naar de stand van zaken rond re-integratie. Mw. Van der Kooij 
verwijst hiervoor naar haar collega J. Chew. 
 
De ArSD heeft vragen over integratie van vluchtelingen-gezinnen. De ArSD geeft de 
suggestie dat een wijkregisseur op bezoek zou kunnen gaan. 
Mw. Van der Kooij vraagt na hoe dit in de praktijk gaat. Actie 
De gemeente probeert mensen zelfredzaam te maken; dat is maatwerk.  
 
De ArSD vindt het jammer dat de jaarlijkse bijeenkomst voor nieuwe Hilversummers 
niet meer wordt georganiseerd. Mw. Van der Kooij vraagt dit na. Actie 
 
Onder dankzegging voor haar komst verlaat mw. Van der Kooij de vergadering.  
 
Afgesproken wordt manager J. Chew uit te nodigen in de volgende vergadering. En 
alvast te vragen naar cijfers. Actie  
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 DEEL III: Algemeen deel B 
 

3.1 
 

 Notulen en actielijst 5 september 2024 versie 1 
De notulen van de vergadering op 5 september 2024 worden goedgekeurd. 

De actielijst 5 september 2024 versie 1 wordt doorgenomen en geschoond. 
Nr. 23: kandidaat-leden gaat van actielijst af, heeft de aandacht 
De voorzitter zal mw. Heerschop als lid afmelden bij de wethouder. gedaan 
Nr. 36: afgesproken wordt dat het schrijven van een stukje voor Hilversum Nieuws 
rouleert. 
Dhr. Moggré kan de digitale krant niet meer openen zonder abonnement, terwijl het 
een huis-aan-huis blad is. De voorzitter zal het uitproberen.  
Nr. 38: het informeel overleg met dhr. De Man en dhr. Bigot ging onverhoopt niet 
door i.v.m. afwezigheid van beiden. Voorzitter en vicevoorzitter en een lid waren 
aanwezig, dat was wel vervelend. De voorzitter stuurt een mail hierover. Actie 
Nr. 45 overzicht adviezen is afgehandeld en gaat van actielijst af. De ArSD heeft op 
de adviezen, reacties ontvangen.  
 

3.2 

 

 Rondvraag en Sluiting 

Mw. Stuurwold is de komende novembervergadering niet aanwezig. 
 
De sluiting van Heelo per 1 oktober 2024 wordt besproken. Nu eerst afwachten wat 
er gaat gebeuren; voor de ArSD is hier geen rol.  
 
De stand van zaken rond Tomingroep wordt besproken. De tussenrapportage is in 
de gemeenteraad besproken.  Afgesproken wordt dat dhr. De Meij, mw. Polat en 
mw. Bakker een korte notitie maken voor op de agenda van de volgende 
vergadering. Actie 
 
De stand van zaken rond IZA wordt besproken. Op 24/10 is er weer een 
bijeenkomst voor met name organisaties.  
 
Met dank voor ieders inbreng sluit de voorzitter de vergadering.  
 

 
 
 




